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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 28 aprilie 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului

Local al municipiului Petroşani din data de 28 aprilie 2025, convocată
prin Dispoziţia nr. 356/2025

La şedinţă participă dl Primar, Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana
Ghioc, dl Secretar general Adrian Negoe, fiind prezenţi şefii compartimentelor de
specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali, în funcție (absentează nemotivat dl.
consilier local Dura Nicolae Viorel).
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Bună ziua tuturor!
Înainte de a deschide lucrările ședinței ordinare de astăzi, dau cuvântul domnului primar.
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Bună ziua și Hristos a înviat !
Înainte de a începe ședința, cu permisiunea d-voastră aș vrea să înmânez o diplomă de
onoare domnului Valeriu Butulescu cu ocazia împlinirii a 35 de ani de activitate în slujba
comunității noastre, în calitate de consilier local, consilier județean și deputat în
Parlamentul României.
DL CONSILIER VALERIU BUTULESCU:
Vreau să mulțumesc domnului primar pentru aducerea aminte pentru marcarea acestui
modest eveniment biografic, 35 de ani par mulți dar au trecut foarte repede. Au fost ani de
activitate continuă în care am înțeles multe, am învățat multe. Mulțumesc din suflet!
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Declar deschise lucrările ședinței ordinare de astăzi 28 aprilie 2025. Începem cu prezența
consilierilor.
Sunt prezenți un număr de 18 consilieri locali. Absentează domnul consilier Dura Nicolae
Viorel.
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Înainte de a trece la ordinea de zi, aș dori să retrag proiectul de hotărâre nr.22.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Ordinea de zi a fost suplimentată cu 5 proiecte, supun la vot suplimentarea ordinii de zi:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 1 ( dl. consilier Rădescu)

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Supun la vot ordinea de zi suplimentată:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? - 1( dl. consilier Rădescu)
- Abţineri? - 0
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Dau cuvântul domnului secretar general:
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:

- Bună ziua tuturor. Vă rog să-mi permiteți să supun la vot procesele-verbale ale
ședinței ordinare din data de 25 martie și al ședinței extraordinare din data de 7aprilie :
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- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 0
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea executiei Bugetului Local şi a Bugetului
Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial din Venituri Proprii și
Subvenții al Municipiului Petroşani pentru trimestrul I 2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia juridică
D-na consilier Balea - Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. Consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil
Comisia pentru sănătate
D-na consilier Ene Ileana-Adriana:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Dl. consilier Rad Mihail-Marius:
Comisia pentru minorităţi
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt întrebări, discuţii, pe marginea proiectului de hotărâre ?

DL. CONSILIER EDELHAUSER EDUARD:
Nu sunt întrebări neaparat. În primul rând am analizat execuția, am studiat nu foarte atent,
dar măcar în diagonală. Am remarcat că cetățenii Petroșaniului sunt foarte implicați în
activitatea acestui oraș în dorința lor de a sprijini proiectele primăriei și ale Consiliului Local.
De asemenea fac o apreciere la partea de cheltuieli pentru că în ședința trecută a fost o
situație anormală, spun eu, care s-a datorat unei intervenții a colegului și prietenului meu
Cosmin Rădescu, care a făcut o apreciere calitativă ce a fost interpretată eronat în media
locală și ulterior, am avut cu toții de suferit într-un fel sau altul. În primul și în primul rând
s-a vorbit despre Clubul Jiul și colegi din consiliu și dl. consilier Gerschner a luat apărarea
Cubului Jiul și cred că Cosmin Rădescu nu are nimic cu acestă echipă de tradiție a orașului.
A dorit doar să facă câteva aprecieri la nivelul cheltuirii banulului public. Asta s-a dorit și
nimic altceva. Unde s-a ajuns, s-a ajuns mult prea departe în opinia mea, chiar și eu sunt
afectat și sunt deranjat de acest lucru pentru că sunt un susținător al acestei echipe. Nu
cred că trebuie să fiu sancționat pentru că, Cosmin a cerut să aflăm ce se întâmplă cu banii
și am văzut că deja o parte din bani s-au cheltuit și o singură apreciere aș avea de făcut,
s-a spus data trecută că ne propunem ca obiectiv clasarea în play-off. Cred că la bugetul
clubului care este ...am analizat noi și bugete similare care sunt în liga a doua la care
consiliile locale se implică cu bani, cred că este un buget la care să ne propunem
calificarea în liga a doua în niciun caz clasarea în play-off.Vedem ce se întâmplă la Lupeni,
vedem că este acolo o implicare bună, puternică.
Municipiul Petroșani merită acest lucru.
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DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă mai sunt alte întrebări, discuții, pe marginea proiectului, dacă nu, supun la vot

proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.88 /2025

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea executiei Bugetului Creditelor Interne al
municipiului Petrosani pentru trimestrul I 2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia juridică
D-na consilier Balea - Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. Consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil
Comisia pentru sănătate
D-na consilier Ene Ileana-Adriana:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Dl. consilier Rad Mihail-Marius:
Comisia pentru minorităţi
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt întrebări, discuţii, pe marginea proiectului?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 1 ( dl. consilier Rădescu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.89 /2025

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării pe centrele de execuție bugetară din
municipiul Petroşani a sumelor rezultate din aplicarea standardelor de cost per
elev/preşcolar/an.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
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DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, întrebări, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.90 /2025

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Convenţiei definitive pentru acordarea de
servicii de asistenţă socială pe anul 2025 încheiată între Consiliul Local al Municipiului
Petroşani – Direcția de Asistenţă Socială şi Asociaţia de Voluntariat „Casa Pollicino”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia juridică
D-na consilier Balea - Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru sănătate
D-na consilier Ene Ileana-Adriana:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.91 /2025

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 23.000 lei, în
vederea sărbătoririi Zilei Familiei, în luna mai 2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -1 ( dl. consilier Rădescu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.92 /2025
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6.Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Statutului Asociației de Dezvoltare
Intercomunitară ,,Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia juridică
D-na consilier Balea - Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? - 1 ( dl. consilier Rădescu)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.93 /2025

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.3 la Contractul de delegare
nr.1824/148/04.12.2018 având ca obiect „Delegarea gestiunii serviciului de salubrizare
în zona de colectare 4 Petroșani (Valea Jiului), Județul Hunedoara”, mandatarea
Președintelui A.D.I. S.I.G.D. Județul Hunedoara să semneze Actul Adițional nr.3,
precum și mandatarea reprezentantului U.A.T. să voteze aprobarea Actului Adițional
nr.3 în Adunarea Generală a A.D.I. S.I.G.D. Județul Hunedoara.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia juridică
D-na consilier Balea - Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.94 /2025

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 10.000 lei
în vederea participării Consiliului Local în calitate de coorganizator, alături de Asociația
Club Sportiv Taiyo-Do Petroșani, al Concursului Fight Night Show- ediţia a IV-a, în data
de 24 mai 2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
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Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -1( dl. consilier Rădescu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.95 /2025

9.Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul
privat al municipiului Petroșani.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? - 1( dl. consilier Rădescu)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.96 /2025

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
3113/28.05.2024 încheiat cu domnul Arsene Gheorghe-Laurențiu.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?

DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Am observat că mai multe proiecte privind prelungirea concesiunilor se referă la o
perioadă de 12 ani și 6 luni. E vreo dorință de uniformizare?
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DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Este o prevedere contractuală și legală că nu se pot prelungi decât cu jumătate din
perioada inițială.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă mai sunt alte întrebări, dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.97 /2025

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
691/91/02.08.2000 încheiat cu dl. Șerban Nicolae Ioan.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.98 /2025

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
676/76/20.07.2000 încheiat cu dl. Guță Ion.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente pe marginea proiectului ?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.99 /2025
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13. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune
nr. 1760/21.12.2011 încheiat cu S.C. ARMICAR SERV PRODEX S.R.L.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, pe marginea proiectului?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.100 /2025

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
1478/09.07.2009 încheiat cu MACAVEI MAGDALENA.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?

DNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Eu mă abțin, că nu știu cine este,
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Vă abțineți sau nu votați?
DNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Mai degrabă, nu votez.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă mai sunt discuții, dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
( D-na consilier Macavei nu a votat)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.101 /2025

15 Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
1946/12.06.2013 încheiat cu doamna Sintulescu Rodica.

- Avizele comisiilor, vă rog:
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Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.102 /2025

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune
nr. 1870/13.11.2012 încheiat cu doamna Stoica Mirela-Elena.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, întrebări, amendamente, pe marginea proiectului?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.103 /2025

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 7.000 lei
în vederea participării Consiliului Local în calitate de coorganizator alături de Școala
Gimnazială I.G. Duca, al Concursului ,,Arta Sunetelor”, în perioada 6-8 iunie 2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, întrebări, amendamente, propuneri?
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Aș vrea să felicit organizatorii acestor gen de evenimente. În ideea în care de fiecare
dată când Consiliul Local aprobă și alocă anumite sume consilierii locali nu sunt invitați
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absolut deloc. În societate pare că nu au niciun merit, apropo de aprobarea acestor sume
și de susținerea acestor activități. Consider că de acum încolo, ar trebui, sau nu de acum
încolo, mă rog, când o vrea Domnul cel de Sus, să fim invitați și noi la aceste evenimente
și să nu mai pară că ele sunt făcute din mila și din dania unei singure persoane.
Mulțumesc.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă mai sunt alte intervenții, discuții, dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în

forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.104 /2025

DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Să înțeleg că de acum înainte poiectele vor fi din mila și din dania tuturor, nu a unei
persoane?
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
N-am înțeles, poate îmi traduce cineva.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Eu propun să continuăm.

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de
concesiune nr. 2998/12.01.2023 încheiat cu domnul Podaru Ion Ilion.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.105 /2025

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2153/12.01.2015 încheiat cu domnul Bucălae Ion.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil
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DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.106 /2025

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
1057/01.06.2005 încheiat cu S.C. VISA PROD S.R.L.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt întrebări, discuţii, amendamente, pe marginea proiectului de hotărâre?

DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Eu am o întrebare doamna președinte, care este suma pentru care se va face următorul
contract de concesiune, sau suma totală sau am văzut acolo o sumă pe metru pătrat?
Prelungirea se va face pe aceeași sumă, metru pătrat?
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Sigur, pe aceeași sumă se prelungește, se încheie act adițional.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Am înțeles, aș vrea să fac un amendament doamna președinte, dacă se poate să
supunem la vot, darea în folosință gratuită pentru domnul Apostu pentru că la acea sumă
domnul Apostu cred că s-ar bucura să primească în folosință gratuită acel teren, mai ales
că domnul Apostu este un om destul de implicat și un cetățean model, îl regăsim în toate
lucrările de infrastructură și mai ales în ceea ce privește echiparea cu mobilier și în
școlile din Petroșani și în spitalul municipal. Așa că, propun acest amendament, darea în
folosință gratuită către domnul Apostu a acestui teren
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Amendamentul este ilegal, nu se poate supune la vot pentru că nu poate primi în
folosință gratuită terenul o societate comercială, decât entități nonprofit, de utilitate
publică.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Atunci să scădem prețul adică la un milion, care este pragul pe care îl permite legea?
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Nu putem scădea nici prețul pentru că a fost o licitație publică, nu putem coborî pentru că
atunci avem probleme cu Curtea de Conturi.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Am înțeles. Care este suma că nu mai știu exact?parcă 0,8 dolari pe metru pătrat, nu,
sau 5? deci o sumă de 800 dolari, păstrăm aceeași valută, în dolari ? în contract din 2005,
am văzut?
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
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Sigur, nu putem să modificăm unilateral un contract decât cu acordul ambelor părți.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Bine, mulțumesc frumos
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Dacă mai sunt alte întrebări?
DL CONSILIER BUTULESCU VALERIU:
Aș vrea eu să spun ceva. Iarăși începem să facem confuzii. Deci se concesionează prin
licitație, nu se poate altfel și există o sumă de pornire raportată la metru pătrat și
exprimată în dolari. Dacă la acea licitație nu vine nimeni, în afară de domnul, indiferent
cum îl cheamă, nu se poate merge decât pe suma de pornire. Dacă d-voastră veniți și
concurați și dați 50 de dolari, veți câștiga licitația. Altă procedură de adjudecare nu există,
conform legii. D-voastră propuneți ironic să dăm gratuit, nu se susține prin lege, nu
putem face așa ceva
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Domnule Butulescu, vă rog să vă măsurați cuvintele și să nu interpretați în mod eronat.
Vă interzic drastic acest lucru. Nu am fost ironic și interpretările d-voastră de scriitor nu
își au locul în această ședință.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Eu zic să depășim momentul și să mergem mai departe
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Să nu mai facă atacuri la persoana mea!
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

- Dacă mai sunt întrebări?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 1(dl. consilier Rădescu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.107 /2025

21. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.2 al HCL nr.335/2024 privind aprobarea
Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții
„Construire terminal de transport public, spațiu administrativ și social, realizare
împrejmuire, poartă acces, cabină pază, platformă, anexe și utilități în municipiul
Petroșani, județul Hunedoara”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt întrebări,discuţii, amendamente, propuneri?

DL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Unde este acest terminal?
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
A fost scheletul acela al blocului
DL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Mulțumesc
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DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Aș avea o întrebare, din referatele prezentate rezultă că s-a renunțat la unele construcții
și dotări și s-au multiplicat altele și în valoare totală ar rezulta o economie de vreo 500 de
mii, parcă. O economie față de ce?
DL DIRECTOR PREDA:
Față de proiectul inițial
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Față de varianta inițială
DL DIRECTOR PREDA:
976 de mii
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
După ce s-a făcut majotarea cu 30%
DL DIRECTOR PREDA:
Nu s-a făcut
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Da, asta n-am înțeles

DL CONSILIER EDELHAUSER EDUARD:
Pe viitor, la aceste proiecte sau închirieri care sunt de mai mare anvergură, să atașeze și
o schiță ca să se poată identifica locația obiectivului.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

Dacă mai sunt alte întrebări,discuții, dacă nu mai sunt, supun la vot proiectul de hotărâre
în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.108 /2025

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii terenului intravilan în suprafață de 16
mp înscris în CF 65164 Petroșani, nr. cad. 1792, nr. top.
434/160/1/a/f/1/2/b/2/2/b/34/2/4/3 aflat în administrarea municipiului Petroșani, din
proprietatea statului în proprietatea privată a municipiului Petroșani.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Eu am o întrebare legată de proiectul retras, după ce votăm acesta

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
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- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.109 /2025

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Doream să întreb, mi-am dat seama că a fost depășit termenul, azi suntem în 28,
competiția se defășura în intervalul 24-27. Întrebarea mea este, au găsit altă sursă de
finanțare, de ce nu am făcut o extraordinară ca să le dăm totuși bani?

DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
A fost perioada înainte de sărbători, am avut o discuție cu cei de la asociație, s-au
descurcat altfel
DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Pentru unele găsim și facem extraordinară, puteam să facem extrordinară, o făceam
online și îi ajutam. Sper că s-au descurcat dar sper că nu din banii lor personali. Nu cred
că era pentru cineva de aici un inconvenient așa de mare să intre într-o extraordinară să
aprobe proiectul acesta.
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Ei o să mai vină cu proiecte , mai au competiții.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

23.Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.466/2024 privind însușirea Raportului
de evaluare a imobilului teren în suprafață de 105 mp, identificat în Cartea Funciară
nr.67672 Petroşani, nr.cad. 67672, proprietatea privată a municipiului Petroşani, situat în
strada Universitatii f.n., și aprobarea constituirii unui drept de servitute de trecere, auto şi
pietonal asupra acestuia, în favoarea imobilului teren înscris în CF nr.66833 Petroșani,
nr.cad. 66833, proprietatea domnilor Kadar Adrian-Raul și Kadar Mihaela.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. Consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.110 /2025

24.Proiect de hotărâre privind dezlipirea imobilului teren, situat în Petroșani, str. Horea,
înscris în CF 67907 Petroșani, în două loturi, conform documentației nr.3299/2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru servicii publice
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
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Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.111 /2025

25.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă.
- Avizele comisiilor, vă rog:

Comisia juridică
D-na consilier Balea -Tomescu Luchiana-Maria
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Eu voi propune pe dl. consilier Gerschner Francisc

- Dacă mai sunt alte propuneri?
Dacă nu mai sunt, supun la vot propunerea făcută:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Dl. consilier Gerschner nu a votat

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.112 /2025

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 5.000 lei în
vederea organizării evenimentului Bursa meseriilor pentru elevi, în data de 8 mai
2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
D-na consilier Gîrjob Elena:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.113 /2025
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27. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice și Activităților
Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al Municipiului Petroșani.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 1 ( dl.consilier Rădescu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.114 /2025

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului Creditelor Interne al
Municipiului Petroşani pe anul 2025.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.115 /2025

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren cu suprafaţă de 49 mp,
notat în CF nr. 63136 Petroșani, nr. cad. 63136, din domeniul public al municipiului
Petroşani în domeniul privat al acestuia.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.116 /2025
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30.Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației imobilului construcție și a
terenului aferent situat în strada Oituz, nr.7.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.117 /2025

31.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren în suprafaţă de 1426 mp
notat în C.F. nr.67628 - Petroșani - nr.cad. 67628, din domeniul privat al municipiului
Petroşani în domeniul public al acestuia.

- Avizele comisiilor, vă rog:
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?

DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Dacă trecerea din domeniul privat în domeniul public se referă la o construcția unei
clădiri de locuințe de serviciu, anume, cu ce destinație?
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Locuințe de serviciu pentru medici, profesori.
DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Să-i dați mai multe detalii doamnei, noi am aprobat în mandatul trecut să facem unde e
sera, un imobil care va avea două scări, una ANL pentru tineri și cealaltă pentru locuințe
de serviciu
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Erau două imobile dar ne-a aprobat doar pentru acest bloc de locuințe de serviciu
DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Nu a rămas și cel pentru tineri?
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Cel pentru tineri deocamdată nu, dar o să vedem, facem cerere anul acesta. Ne-au trimis
hârtie să prezentăm documentele pentru locuințe de serviciu pentru anul acesta.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă mai sunt discuții, dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.118 /2025
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Ordinea de zi a fost epuizată, dacă la ,,Diverse” dorește cineva să ia cuvântul ?

DNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Domnule primar, am discutat în ședința trecută despre locul de joacă de la Piața
Agroalimentară pentru că cel pe care l-ați făcut este pentru preșcolari și celălalt pe care
l-ați desființat, poate vă ocupați, și din fonduri proprii poate reușim pentru școlari?
Am fost întrebată de interesați dacă nu ne putem permite un târg de mașini sâmbăta, o
dată pe lună sau de două ori pe lună , ce ziceți, în zona de la stadion unde se face școala
de șoferi?
Și o altă problemă, când se asfaltează strada Primăverii ce derivă din strada Lunca?
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:

Anul acesta nu. Vedem anul viitor dacă o să putem să cuprindem în investiții
DNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:

Să vă gândiți la târgul ăsta de mașini pentru că ați văzut că sunt oameni care pun afișe
pe mașini de-a lungul bulevardului

DL CONSILIER BUTULESCU VALERIU:
Revin puțin la problema privind licitația și concesionarea și l-aș ruga pe dl. secretar

general să ne explice, să ne traducă ce spune legea, cum sunt stabilite aceste valori de
pornire exprimate în dolari, pentru că era perioada când trebuia să ne raportăm la o valută
stabilă.

Cum se ajunge la aceste valori și dacă există această posibilitate pentru că încep să
cred, nu vreau să intru în dialog cu un coleg, deși, să știți că într-o ședință dialogul se
permite.

DL CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Nu vă permit eu să faceți atacuri, da?
DL CONSILIER BUTULESCU VALERIU:
Aveți o părere greșită despre atacuri, d-voastră faceți atac când cereți să ni se traducă
DL CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Vă rog frumos!
DL CONSILIER BUTULESCU VALERIU:
Pot să vorbesc mai departe?
Deci vreau să ne explicați domnule secretar general cum se face acest lucru ca să

plecăm de aici convinși că licitațiile pentru concesiuni de teren se fac conform legii și
conform uzanțelor

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Da, dar dacă este cineva care nu știe sau consideră că mai este nevoie de altă

explicație
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE :
O precizare scurtă vreau să fac, valorile de pornire la licitație sunt stabilite printr-un

raport de evaluare de către un expert evaluator iar valoarea respectivă intră în corpul
caietului de sarcini, anexă la HCL pe care d-voastră îl aprobați. De acolo se pleacă, minim
trei oferte și așa mai departe.

DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Îmi permit și eu o sugestie. Dat fiind faptul că în decursul a douăzeci de ani valoarea

imobilelor teren și a imobilelor construcții a crescut în ritmul inflației nu în ritmul creșterii
valorii dolarului sau euro, probabil că n-ar fi lipsit de interes ca o dată cu următoarea
prelungire să se facă și o revizuire a tarifelor
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:

Să știți că sunt contracte de concesiune care în urma valorii la licitație au prețurile mult
mai mari decât ar fi prețul actual
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:

Per ansamblu, probabil că lucrurile nu sunt uniforme, la unele sunt foarte mici prețurile
la altele sunt mai mari, poate ar trebui analizată și o prelungire de concesiune, ar trebui
condiționată prelungirea de o evaluare
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DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Este un pic forțat
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Așa este dar nici prelungirea nu este obligatorie
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Nu este obligatorie dar în momentul în care concesionarul a edificat o construcție pe

teren, ce să facem cu ea, să-l punem să și-o ia?
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
A, nu, eu vorbeam nu să și-o ia, din ambele părți ar veni, să zicem, o obligație forțată.

Era o sugestie...
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:

Nu știu dacă în practica judiciară există cazuri de genul ăsta, existând un contract de
concesiune trebuie acordul părților, sigur, nu e o licitație, este o prelungire

DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Mai există varianta cealaltă, cei care au cumpărat terenul, la ei avantajul e clar de

partea lor, a cumpărătorului, dacă prețul s-a modificat în sens favorabil
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:

La cumpărare e altceva
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:

El l-a cumpărat să zicem în 2005 și acum are o valoare mult mai mare. Eu ziceam că
lucrul ăsta poate să fie în favoarea sau în defavoarea Consiliului Local dar dacă s-a făcut
vânzarea, atunci omul poate că este avantajat
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:

Avantajul nostru este că e făcut în dolari și acum 25 de ani dolarul era atunci 2 lei sau
2,50 lei

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Eu știu că erau modificate în lei, nu pe toate?

DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu toate, unele sunt rămase așa
DL CONSILIER VĂLVĂRESC IOAN DUMITRU:
Să nu uitați de locurile de parcare de la Banca Transilvania
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA:
Sunt foarte multe mașini în diverse locuri ale orașului, vorbim de parcări pe zone verzi.

Există o procedură, primăria poate să sesizeze acei proprietari ai autovehiculului, se poate
ridica mașina, ar trebui să facem curățenie

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Știm, dar tot n-am făcut nimic

DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Ba da, se face o procedură de citare
DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Păi și unde le depozitați?

DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Am avut un loc unde le-am depozitat, dacă vă aduceți aminte, pe strada Lunca. De câțiva
ani de zile n-am mai făcut procedura dar va trebui să o reluăm

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Atunci nu aveam nici mașina, era o discuție că trebuie o mașină autorizată că poate

când ridici mașina o strici
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA:
Eu am trecut prin asta, prin vigilența unei vecine că eu nu lăsam lucrurile să rămână

așa. Parcasem o mașină second pe care n-o mai foloseam, în fața casei ei, nu cred că au
trecut două săptămâni și am primit adresă de la primărie, deci o procedură este.

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
La parcările de lângă blocuri, tot așa sunt, care blochează. Locurile de parcare sunt

insuficiente
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DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Unde trebuie lăsată o sesizare, de exemplu?

DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
La Poliția Locală
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Depun o sesizare și să zic că autoturismul cu numărul cutare...
DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Era o procedură care zicea că trebuie să ne pozeze la interval de nu știu câte zile ca să

dovedească că mașina nu era mișcată
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Dacă mai sunt alte probleme?
DL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Am o sesizare din partea unui cetățean de pe strada Independenței, locuiește în a doua
jumătate a străzii. Sugerează, pentru mai multe locuri de parcare, mutarea insulelor
ecologice de pe partea dreaptă a străzii, pe partea stângă. Credeți că este fezabil acest
lucru?
DL PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Este o problemă, pentru că este sens unic și este pericol pentru cei care duc gunoiul

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Am putea la școala 6, acolo nu mai este zonă verde, să facem acolo, să turnăm asfalt și să
marcăm, să facem să arate a parcare și mai sunt zone unde putem să mai facem parcări,
că noi nu le-am prins pe investiții, am prins parcări pe Independenței, zona Aviatorilor și
una în oraș și mai sunt locuri unde să tot facem parcări

DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Să tot facem parcări, dar ar mai trebui făcute în oraș, că în Aeroport s-au tot făcut...

DNA CONSILIER NIȚĂ DORINA:
Aeroportul permite prin configurația lui să faci locuri de parcare, asta este bine pentru unii.
Când intri pe strada Venus, a fost cândva un loc de joacă care nu mai e, toți își pun
mașinile, este și asfalt. Poate fi, cu o investiție destul de mică, amenajată o parcare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa ordinară a Consiliului Local, din
data de 28 aprilie 2025.

Petroşani, 28 aprilie 2025

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ,
BURDUF MARGARETA SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE
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